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Παρά ίο πρώτο βήμα δεν διαφαίνεται προ8 το παρόν ενδεχόμενο πρωτοβουλιών για προσέγγιση των δύο πλευρώνΙκανοποίηση για την ομιλία Σημίτη

Θετικά σχόλια στη Χαριλάου Τρικούπη για την τοποθέτηση του πρώην πρωθυπουργού

Μ ε γενικά, θετικά σχόλια -  και τίποτε πέραν αυτού -  αντιμετωπίστηκε από τη Χαριλάου Τρικούπη η προχθεσινή ομιλία του κ. Κ. Σημίτη στη Λάρισα, με την οποία ο πρώην πρωθυπουργόε έδειΕε διατεθειμέ- νοε να κάνει ένα βήμα προσέγγισηε με τον κ. Γ. Παπανδρέου.Ηταν η πρώτη ένδειΕη ότι υπάρχουν περιθώρια συνεννόησηε έπειτα από την κρίση που Εέσπασε την προηγούμενη άνοιΕη,
_______________ ΡΕΠΟΡΤΑΖ_______________

Α γ γ . Κ ω βα ιο ςενώ είχε προηγηθεί και μια θετική αναφορά του κ. Παπανδρέου κατά τη διάρκεια τηε συνέντευΕηε Τύπου στη Θεσσαλονίκη.Παρά ταύτα, με τα υπάρχοντα δεδομένα, δεν υπάρχει κάποιο στοιχείο που να προ- μηνύει ότι επίκεινται συγκεκριμένεε ή θεα- ματικότερεε πρωτοβουλίεε από τη μία ή την άλλη πλευρά, στην κατεύθυνση π.χ. μιαε συνάντησηε. Πρέπει πάντωε να σημειωθεί ότι υπάρχει μια μερίδα στελεχών που θα επιθυμούσαν να εμφανιστούν ωε «γεφυροποιοί» μεταΕύ του πρώην πρωθυπουργού
και του προέδρου του ΠαΣοΚ. Γενική πάντωε είναι η εκτίμηση ότι πρόκειται για θετική εΕέλιΕη, η οποία εν πολλοίε υπαγορεύεται από τη διαφαινόμενη σταθεροποί

ηση του ΠαΣοΚ. Επισήμωε πάντωε το κόμμα διά του εκπροσώπου του κ. Γ. Παπα
κωνσταντίνου επανέλαβε: «Δεν είχαμε 
καμία απολύτωε αμφιβολία ότι με τα χθε

σινά του ομιλία ο κ. Σημίτηε θα συνέβαλ
λε στον στόχο που έχουμε όλοι μαε, που 
είναι να αλλάζει πορεία αυτά η χώρα». Πέραν του εκπροσώπου Τύπου, ένα από τα λίγα στελέχη που αναφέρθηκαν στο θέμα ήταν ο κ. Π. Μπεγλίτηε, ο οποίοε μιλώνταε στον Ο ίγ  99,5 μεταΕύ άλλων σημείωσε ότι η παρέμβαση του κ. Σημίτη ήταν θετική. Ωε προε το ενδεχόμενο προσέγγισηε προσέθεσε ότι «ο χειρισμόε τηε θα πρέπει να γί
νει αποκλειστικά από τον Γιώργο Παπαν
δρέου και τον Κ. Σημίτη», ενώ υπογράμμισε: «Θα άταν μάλλον εκ του πονηρού ά 
εκ του περισσού οποιαδάποτε προσπάθεια 
για κάποια από τα στελέχη να αναλάβουν 
μεσολαβητικό ρόλο».Για το ίδιο Εήτημα ο κ. Α. Λοβέρδοε μίλησε στον Αθήνα 98,4 και είπε: «Πρέπει να 
αρθεί αυτά η θέση, να είναι ο κ. Σημίτηε 
εκτόε Κοινοβουλευτικάε Ομάδαε. Αυτά εί
ναι η πεποίθησά μου και νομίζω ότι αυτό 
μόνο να δώσει έχει στην παράταΕη και στη 
συσπείρωσή τηε. Αλλά δεν το ρυθμίζω εγώ. 
Εγώ πιστεύω ότι θα άταν μόνο για το κα
λό και εκτιμώ ότι έγινε εκατέρωθεν μισό 
βήμα και δύο μισά είναι ένα ολόκληρο».
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